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Abstract (en)
[origin: US4493004A] A surge arrester, includes a gas-filled housing, copper electrodes disposed opposite each other in the housing, the electrodes
each including a relatively thin-walled truncated conical part having a flange integral therewith and a solid cylindrical part, the cylindrical parts each
having a respective end surface facing each other, the end surfaces being mutually spaced apart by a given distance and each having a trough-
shaped axially-symmetrical depression formed therein, a highly active electrode activating compound filling each of the depressions, a tubular
ceramic insulator at least partly surrounding the electrodes defining respective annular gaps between the insulator and each of the cylindrical parts
having widths being substantially between 0.2 mm and 0.4 mm, the gaps including rear spaces being low in vapor depositions, the insulator having
end surfaces being vacuum-tightly hard soldered to the flanges, and at least one ignition line disposed on the insulator and respectively projecting
into each of the gaps and into the rear spaces by at least 1.5 mm, the given distance between the end surfaces of the cylindrical parts being at most
3.5 times the width of one of the gaps in vicinity of the at least one ignition line, the electrodes defining a discharge space including the gaps having
a volume of at least 20 mm3.

Abstract (de)
Eine Verkleinerung des Außendurchmessers von Überspannungsableitern wird bei gleicher Leistungsfähigkeit erreicht, indem die Spalte (14, 15)
zwischen zylindrischen Teilen (3) der Elektroden (1, 2) und dem Keramikrohr durch entsprechende Dimensionierung zum Abfangen der Druckwelle
von kurzzeitigen Überschlägen mitherangezogen wird, indem Zündstriche (13) angebracht werden, die bis in einen bedampfungsarmen Hinterraum
reichen, und indem das Volumen des Entladungsraumes zusammen mit den Spalten (14, 15) einen Wert von 20 mm³ nicht unterschreitet, wenn
das Keramikrohr durch Hartlöten mit Flanschen (5) der Elektroden (1, 2) vakuumdicht verbunden ist. Die Erfindung eignet sich für Hauptverteiler mit
großer Packungsdichte von Überspannungsableitern.
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